
 

 

 

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug 

og Fiskeri  

København, den 18. maj 2006  

Sagsnr.:  1874/206684 

 

  

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 17. maj 2006 (FLF 

alm. del – spørgsmål 341) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål: 

 

Spørgsmål: 

 

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 17. maj 2006 fra Verdensnaturfonden vedrø-

rende EU’s Fiskerirådsmøde den 22. og 23. maj 2006, jf. FLF alm. Del – bilag 458.” 

 

Svar: 

 

Jeg henviser til min besvarelse af den 18. maj 2006 ad spørgsmål 342 ad FLF alm. del. 

 

Supplerende vil jeg understrege, at vi fra dansk side under forhandlingsforløbet har opnået en 

række forbedringer møntet på at fremme selektivt fiskeri, samt, at vi uden en politisk aftale 

om EFF opnår det stik modsatte af det vi ønsker, nemlig en reduktion i fangstkapaciteten. 

Uden en aftale kan vi nemt havne i den ufordelagtige situation, at ophugningsindsatsen – i 

hvert fald i en periode – går helt i stå. 

 

 

 

Hans Chr. Schmidt 

 

  

 

/Mogens Kjørup 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 
FLF alm. del - Svar på Spørgsmål 341
Offentligt            


